
Styrelsemöte med Föreningen grävande journalister 26 augusti 2014 
 
Närvarande: Mathias Ståhle, Erik Palm, Kerstin Weigl, Jan Axelsson (ersätter Valeria 
Helander), Bosse Vikingson, Linnea Heppling, Jessica Zeigerer, Terje Carlsson 
 
1. Mötets öppnande 
 
2. Val av mötesordförande 
Terje Carlsson 
 
3. Val av sekreterare 
Mathias Ståhle 
 
4. Val av justerare  
Erik Palm och Kerstin Weigl 
 
5. Godkännande av dagordning 
Dagordningen godkänns med tillägget att en ny styrelseledamot ska väljas efter 
avgående Linnea Heppling. Jens Finnäs har föreslagits av valberedningen. Se övriga 
frågor. 
 
6. Genomgång av tidigare protokoll 
Protokollen från april och maj läggs till handlingarna. 
 
7. Nya hemsidan och guldspadeinlämning 
Webbutskottets förslag till ny sajt presenteras för styrelsen. Webbutskottet föreslår 
att sajten godkänns och att föreningen därmed också får en ny grafisk profil. 
 
Erik Palm och Jessica Zeigerer anmärker att den föreslagna loggan (v-spaden) för  
tankarna till ett politiskt parti och att symbolen därför bör modifieras. 
 
Erik Palm föreslår att sajten lanseras i befintligt skick men att loggan görs svartvit och 
att föreningen diskuterar föreningsloggan noggrannare innan beslut tas. 
 
Votering begärs och verkställs genom handuppräckning. Styrelsen beslutar därefter 
att anta webbutskottets förslag utan ändringar. Erik Palm och Jessica Zeigerer 
reserverar sig mot beslutet. 
 
Sajten ska lanseras senast den 29 augusti. 
 
8 Guldspaden kategorier 



Styrelsen beslutar att det redan påbörjade förändringsarbetet skall fortsätta under 
året. Ambitionen är att ha ett färdigt förslag om ny kategoriindelning som årsmötet i 
Jönköping kan ta ställning till. 
 
9 Rullgardinen 
Kerstin Weigl och Jan Axelsson ser över möjligheten att göra "skampriset" 
Rullgardinen till en omröstning som organiseras via den nya webben. 
 
10 Ekonomirapport från Kassören 
Bosse Vikingson ger styrelsen en ekonomisk rapport. Halvårsrapporten till styrelsen 
(se protokollet 15 april 2014). En halvårsrapport kommer att skickas ut till styrelsen 
inom kort. 
 
11 Kansliet 
Arbetet med modernisering av medlemsregistret ska prioriteras under året. 
Förhandlingar om samordning med SJF förs redan av Terje Carlsson. Dessa ska 
fortsätta. Kansliutskottet ska samtidigt se över föreningens mejllistor. 
 
12 Sponsring 
Sponsringsutskottet rapporterar om befintliga och potentiella sponsorer. Styrelsen 
diskuterar möjligheten att få in stora rikstäckande medier som sponsorer vid enstaka 
tillfällen - till exempel Grävseminariet. 
 
13 Hundra grävare 
Styrelsen konstaterar att evenemanget "Hundra grävare till Hässleholm" blev lyckat. 
Lyckat samarbete med bland andra Fojo och Publicistklubben Syd. FGJ fick bra PR 
och nådde ut till många med sitt budskap. Föreningen bör fortsätta att följa 
utvecklingen kring händelserna på Norra Skåne.  Bosse Vikingson och Erik Palm får i 
uppdrag att ta fram ett faktaunderlag för en eventuell fortsättning på debatten. 
Evenemanget belastar inte föreningens ekonomi utan genererade tvärtom ett litet 
överskott. Kassören får i uppdrag att tacka alla sponsorer och samarbetspartners. 
 
14. SI-samarbete/internationella samarbeten 
Ordförande Terje Carlsson rapporterar att SI-samarbetet utföll väl. Såväl FGJ som SI 
vill fortsätta utbytet. Terje fortsätter att hålla i förhandlingarna.  
 
Samarbetet med Scoop Russia fortsätter tillsvidare som förut. 
 
Erik Palm rapporterar om föreningens deltagande vid IRE-konferensen i USA och 
berättar vilka lärdomar svenska seminarier borde kunna dra av IRE. FGJ och IRE har 
också diskuterat ett seminarieutbyte. Kursutskottet får i uppdrag att hitta en 



fungerande samarbetsform. 
 
15. Stipendieförslag 
Erik Palm rapporterar att arbetet med att ta fram en stipendiefond har påbörjats i 
sponsringsutskottet. Diskussionerna handlar än så länge om vilka riktlinjer som bör 
gälla för FGJ-stipendier och vilka finansiärer som kan bidra till skapandet av en 
stipendiefond som förvaltas och hanteras av FGJ. 
 
16. Scoop-uppdatering 
Fredrik Nejman berättar om Tidskriften Scoop: ansökan till Kulturrådet skickas in 
under hösten. Besked väntas i december. Nästa nummer av tidningen delas ut i 
samband med Bokmässan, där Scoop kommer att medverka tillsammans med 
föreningen. Arbetet med att hitta nya arbetsformer för redaktionsrådet går långsamt. 
Delvis på grund av bristande intresse. Fredrik Nejman får också i uppdrag att 
undersöka möjligheterna till kurssamarbete med Fojo i Kalmar. 
 
17. Bokmässan 
Styrelsen diskuterar upplägg för föreningens medverkan vid Bokmässan i Göteborg 
25-27 september. 
 
18. Redaktörsskap för sajten FGJ.se 
Styrelsen beslutar att ändra uppdraget till medlemstidningen Scoop så att föreningen 
får tillgång till sidor för medlemsinformation. Innehållet tas fram av styrelsen och de 
måste märkas/vinjetteras tydligt så att det framgår vem som är avsändaren.  
 
Mathias Ståhle reserverar sig mot detta beslut eftersom han anser att det påverkar 
redaktörens oberoende. 
 
19. Rapport från Jönköping 
Grävgeneral Kinna berättar om hur seminariet i Jönköping utvecklas. 
 
20. Kurser 
Erik Palm berättar om höstens kursutbud och påminner om att kurspaketet, som 
lanserades under sommaren, måste marknadsföras på nytt på webb och i sociala 
medier. 
 
 
21. Ringsälj/kurser 
Styrelsen tar en paus och ringer runt för att marknadsföra höstens kursutbud på 
redaktionerna. 
 



22. Uppdrag från årsmötet 
Punkten utgår. 
 
23. Nästa möte 
Tvådagarsmöte i Göteborg i samband med Bokmässan 26-27 september. 
 
24. Övriga frågor 
Linnea Heppling har meddelat att hon lämnar styrelsen på grund av att hennes jobb 
tar för mycket tid. Valberedningen har föreslagit att Jens Finnäs ersätter Linnea. Jens 
intervjuas av styrelsen, som beslutar att adjungera Jens som styrelseledamot för 
återstoden av arbetsåret. Han kommer då att överta Linnea Hepplings plats. 

	  Styrelsen tackar Linnea för det arbete hon lagt ner i föreningen.


